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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 4. PROSINCE 2014 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph. D., Ing. Matyáš Orsák, Ph. D., Ph. D., prof. Ing. Jan Vašák, CSc, 
Šimon Vlásenko, Ing. Markéta Drešlová, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jan Kašpar, Bc. Jiří Procházka, Ing. 
Hana Mrhalová, prof. Ing. Jan Vymazal, CSc., Ing. Petra Šímová, Ph. D., Ing. Václav Hradílek, Bc. Martin Opatrný, 
Ing. Zdeněk Votruba, doc. Ing. Miroslav Müller, Ph. D., Ing. Martin Kotek, Ph. D., Martin Novák, Mgr. Ing. Pavel 
Michálek, Ph. D., Ing. Irena Benešová, Ph. D., Ing. Štěpán Kala, MBA, Ph. D., Stanislav Doležal, Aneta Kučerová, 
Ing. Radim Kotrba, Ph. D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph. D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph. D., Ing. Iva 
Nádvorníková, Bc. Hynek Roubík, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Martin Brabec 

JUDr. František Janouch, doc. PhDr. Michal Lošťák, Ph. D. 

omluveni: doc. Ing. Martin Böhm, Ph. D., CSc., doc. RNDr. Michael Komárek, Ph. D., Tomáš Pazika 

 

program 

 
 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal nové členy AS ČZU a zástupce vedení ČZU  
 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 dále Ing. Votrubu kontaktoval Bc. Roubík s žádostí o úpravu předchozího zápisu v části Různé a to 
následovně: 

*   Bc. Roubík vznesl dotaz na pana rektora  týkající se aktualizace dlouhodobého záměru na 

koncepční zapojení MOOC (Massive Open Online Courses) do vzdělávacího/kreditového 

systému univerzity. Pan rektor přislíbil toto projednat s děkany fakult a bude o výsledku 

informovat AS ČZU. 

1. Kontrola zápisu  

2. Zpráva hlavní volební komise AS ČZU 
 
 

3. Volba předsedy AS ČZU 

 4.       Volba předsednictva AS ČZU 

 5.       Volba zástupců do pracovních komisí 

 6.       Informace z Rady vysokých škol – aktualizace zákona o vysokých školách a dopad pro ČZU a    
           AS ČZU 

7.       Delegace zástupců do Rady vysokých škol 

8.       Různé 
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*   Bc. Roubík přednesl námět na označování jídel v menze tak, aby zahraniční návštěvníci 

byli informováni o složení (původu) nabízeného jídla (především z náboženských důvodů). 

Po diskusi převládl názor označovat hlavní složku jídla (především masa) vhodnými 

piktogramy v nabídce jídel. Pan rektor přislíbil projednání tohoto požadavku 

s provozovatelem menzy. 

 hlasování o schválení zápisu včetně dodatku dle žádosti Bc. Roubíka 

 pro: 26; proti: 0; zdržel se: 4 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Zpráva hlavní volební komise AS ČZU 

 Ing. Votruba jakožto předseda hlavní volební komise informoval o průběhu voleb do AS ČZU a 
představil nové složení AS ČZU 

 Ing. Votruba informoval o připomínkách k volbám, které byly v průběhu voleb řešeny, a předal slovo 
panu prorektorovi Lošťákovi, který též přivítal nové členy AS ČZU. 

  v diskuzi vystoupili: ---  

 > AS ČZU BERE NA VĚDOMÍ NOVÉ SLOŽENÍ AS ČZU 
 

Volba předsedy AS ČZU  

 Ing. Votruba zahájil volbu předsedy AS ČZU  

 Ing. Votruba požádal o nominaci volební komise, z pléna byla navržena volební komise ve složení: 

 Ing. Benešová 

 Ing. Mikšík 

 doc. Vymazal 
 

 Ing. Mikšík zahájil volbu předsedy AS ČZU a vyzval členy AS ČZU k nominování kandidátů na předsedu 
AS ČZU. Navrženi byli: 

prof. Kokoška – nepřijímá 
Ing. Kotrba – nepřijímá 
Mgr. Michálek – přijímá 
Ing. Mikšík – nepřijímá 
doc. Nakládal – nepřijímá 
Ing. Orsák – nepřijímá 
Bc. Procházka – nepřijímá 
Ing. Votruba – přijímá 
doc. Vymazal – nepřijímá 
 

 výsledky 1. kola volby předsedy AS ČZU: 
Ing. Votruba – 20 
Mgr. Michálek – 6 
zdržel se - 4 

 > AS ČZU ZVOLIL PŘEDSEDOU AS ČZU ING. VOTRUBU 
 

 

Volba předsednictva AS ČZU 

 Ing. Votruba zahájil tento bod programu a navrhl diskuzi, zda předsednictvo volit již nyní nebo až na 
dalším zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Orsák, Bc. Opatrný, Ing. Mikšík.  



 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 4. 12. 2014  3 

 V diskusi bylo především poukázáno na to, že noví senátoři se navzájem ještě příliš neznají a že by 
bylo vhodné počkat na další zasedání AS ČZU. Na druhou stranu v situaci, kdy nejsou ustanoveny 
pracovní skupiny nelze vše ponechat pouze na pravomoci předsedy AS ČZU. Vzhledem k tomu, že 
v předsednictvu je vždy zástupce každé fakulty, je pravděpodobné, že v rámci fakulty se senátoři 
dostatečně znají.  

 závěr diskuze: Ing. Votruba nechal hlasovat, kdo souhlasí s tím, aby bylo předsednictvo voleno již 
nyní  

 pro: 22; proti: 5; zdržel se: 2 

> AS ČZU ROZHODL O VOLBĚ PŘEDSEDNICTVA NA TOMTO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 navrženými kandidáty za jednotlivé součásti ČZU jsou: 

 Mgr. Michálek – PEF (pro: 25, zdržel se: 1, proti: 0) 

 prof. Vymazal – FŽP (pro: 26, zdržel se: 0, proti: 0) 

 doc. Nakládal – FLD (pro: 25, zdržel se: 1, proti: 0) 

 Ing. Kotrba – FTZ (pro: 25, zdržel se: 1, proti: 0) 

 Ing. Mikšík – FAPPZ (pro: 25, zdržel se: 1, proti: 0) 

 doc. Müller – TF (pro: 25, zdržel se: 1, proti: 0) 

 doc. Dytrtová – IVP a KTV (pro: 25, zdržel se: 1, proti: 0) 

> AS ČZU ZVOLIL VÝŠE UVEDENÉ PŘEDSEDNICTVO 
 

Volba zástupců do pracovních komisí AS ČZU 

 Ing. Votruba zahájil tento bod programu a navrhl, aby se pracovních skupin volili až na dalším 
zasedání AS ČZU a dále požádal členy AS ČZU, aby do 2 týdnů zasílali návrhy na komise (např. komise 
pro studentské záležitosti, informační systémy atd.) popř. úpravy okruhu činnosti stávajících komisí. 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek 

 AS ČZU se dohodl o volbě zástupců do pracovních skupin na následujícím zasedání AS ČZU  
 

Informace z Rady vysokých škol – aktualizace zákona o vysokých školách a 
dopad pro ČZU a AS ČZU 

 Ing. Votruba informoval o předchozím zasedání RVŠ 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 

Delegace zástupců do Rady vysokých škol 

 Ing. Votruba informoval, že kromě FŽP obdržel zástupce do RVŠ za jednotlivé fakulty. Ing. Šímová 
informovala, že AS FŽP bude mít zasedání 9. 12. 2014, na kterém je v plánu projednat též fakultní 
zástupce do RVŠ 

 Ing. Kotrba představil návrh FTZ na zástupce do Studentské komory RVŠ – Bc. Hynka Roubíka 

 hlasování o návrhu zástupce do SK RVŠ: 

 pro: 28, proti: 0, zdržel se: 1 

 Mgr. Michálek navrhl jako náhradníka za Bc. Roubíka Bc. Ondřeje Melichara 

 hlasování o návrhu náhradníka do SK RVŠ: 

 pro: 28, proti: 0, zdržel se: 1 

 dále byli z pléna navrženi kandidáti na delegáta do předsednictva RVŠ:  

 Ing. Votruba – nepřijímá navržení 

 Mgr. Michálek  

 Ing. Mikšík  
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 hlasování o navržených kandidátech na delegáty do předsednictva RVŠ: 

 Mgr. Michálek - 20 

 Ing. Mikšík – 6 

 zdržel se – 3 

> AS ČZU NOMINUJE MGR. MICHÁLKA DELEGÁTEM DO PŘEDSEDNICTVA RVŠ 
 

 dále byli z pléna navrženi kandidáti na delegáta do sněmu RVŠ:  

 Ing. Mikšík  

 Ing. Votruba  
 

 hlasování o navržených kandidátech na delegáty do sněmu RVŠ: 

 Ing. Mikšík – 21 

 Ing. Votruba - 6 

 zdržel se – 2 

> AS ČZU NOMINUJE ING. MIKŠÍKA DELEGÁTEM DO SNĚMU RVŠ 
 

 Ing. Votruba požádal znovu zvolené delegáty, aby informovali o dění v RVŠ, tak jak již bylo 
domluveno na předchozích zasedáních.  

 

Různé 

 Ing. Votruba se dotázal, zda vyhovuje členům AS ČZU, aby se zasedání konala vždy ve čtvrtek od 9:00 
hodin 

 Mgr. Michálek požádal, aby Ing. Votruba zajistil informace od paní kvestorky ohledně vyhlášeného 
zadávacího řízení na úvěrový rámec 

 Mgr. Michálek požádal, zda by nebylo možné rozeslat studentům hromadný e-mail ohledně 
přechodu IS, Ing. Votruba to projedná s panem rektorem a prorektorem Šubrtem 

 doc. Muller požádal o aktualizaci seznamu senátorů na webu ČZU 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast a připomněl další jednání senátu 17. 12. 2014 od 12:00 

   
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


